

Title (en)

MICROWAVE ANTENNA SYSTEM FOR INTRACAVITARY INSERTION.

Title (de)

MIKROWELLEN-ANTENNENSYSTEM ZUM EINFÜHREN IN KÖRPERHÖHLUNGEN.

Title (fr)

SYSTEM D'ANTENNE A MICRO-ONDES POUR INSERTION INTRACAVITAIRE.

Publication

EP 0054064 A1 19820623 (EN)

Application

EP 81901955 A 19810616

Priority

US 16021780 A 19800617

Abstract (en)

[origin: WO8103616A1] A microwave antenna system for intracavitary insertion for inducing hyperthermia by microwave irradiation is provided for cancer treatment and the like. An elongated antenna (11) is adapted to laterally propagate a generally uniform field of microwaves of a wavelength of 85 to 120cm. A dielectric jacket (22) surrounds the antenna having a closed outer end (24), but open at its inner end (26). The jacket is equipped with air circulation conduits (30, 32) to cool the tissue in the immediate vicinity of the jacket.

Abstract (fr)

Un systeme d'antenne a micro-ondes pour l'insertion intracavitaire pour induire l'hyperthermie par irradiation par micro-ondes est destine au traitement du cancer et autres maladies. Une antenne allongee (11) est conçue pour propager un champ généralement uniforme de micro-ondes d'une longueur d'ondes de 85 à 120 cm. Une chemise dielectrique (22) entoure l'antenne, et présente une extrémité externe fermée (24), mais est ouverte à son extrémité interne (26). La chemise est équipée de conduites de circulation d'air (30, 32) pour refroidir les tissus au voisinage immédiat de la chemise.

IPC 1-7

A61N 5/02

IPC 8 full level

A61B 18/18 (2006.01); **A61B 17/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

A61B 18/18 (2013.01); **A61B 18/1815** (2013.01); **A61B 2017/00092** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

CH FR NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8103616 A1 19811224; EP 0054064 A1 19820623

DOCDB simple family (application)

US 8100809 W 19810616; EP 81901955 A 19810616